
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 938
På baggrund af ministerens udtalelser torsdag d. 20. juni 2013 under et sam-
råd i Retsudvalget om brugen af fotovogne til fartkontrol, hvor ministeren ud-
talte, at der er igangsat et arbejde med at vurdere også den fremtidige indsats
på området for fartkontrol, herunder politiets brug af fotovogne og brugen af
ubemandede, evt. mobile, såkaldte ”stærekasser”, bedes ministeren oplyse
status og evt. tidsplan for den omtalte vurdering. Det ønskes desuden oplyst,
hvorvidt visse kommuners planer om at erstatte eller supplere fartbegrænsen-
de foranstaltninger (så som bump eller andre chikaner), vil indgå i den omtalte
vurdering af fartkontrolindsatsen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2012-13
REU Alm.del  Spørgsmål 938
Offentligt


